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Vordingborg Kommune 

Kulsbjerg Skole 

 Skolebestyrelsesmøde  

Dato 12.09.2024  

Tidspunkt Mødet er fra klokken 18.00 – 20.00  

Sted Nyråd 

Mødeleder Karina Rasmussen 

Deltagere Forældrerepræsentanter 

• Karina Rasmussen  

• Rikke Frimann Storm  
 
Suppleanter 
 
Personalerepræsentanter 

• Jacob Kofoed-Hansen 

• Nelle Just Mikkelsen 
 
Ekstern repræsentant 

• Mette Abildgaard 
 

Elevrepræsentanter 

• Mahad Abdikamil Sheikh Ali 

 
Skoleledelsen 

• Stine B. Sørensen 

• Nils Nørbo 
 

Fraværende • Helle Eeg  

• Pia Rikke Dankelev 

• Jane Kargo Rode  

• Annette Birgel Andersen 

• Daniel Bjarnow Jensen 

• Maria Sølving 
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Dagsorden  
 

1. 18.00 – 
18.05 

Godkendelse af dagsorden, herunder punktet eventuelt.  

Referat Dagsorden godkendes.  

2. 18.05- 
18.15 

Orientering 

Sagsfremstilling De bestyrelsesmedlemmer, der har deltaget i forældremøder i dette skoleår, deler 
deres erfaringer med øvrige medlemmer. 

Referat Der er ikke nogen forældrevalgte til stede på mødet, som har deltaget i 
forældremøder.  
 

3. 18.15 – 
19.00 

Drøftelse  

Sagsfremstilling På baggrund af det forældrebrev personalet i udskolingen fremlagde til behandling på 
mødet i august 24, skal det drøftes, om de nye regler skal udbredes til resten af 
skolens elever, og om det skal være i form af et princip eller en ordensregel.  
 

Referat Umiddelbart virker det godt at inddrage elevernes telefoner.  
 
Elevrådsformanden fortæller, at han allerede kan se, at eleverne er begyndt at spille 
kort og hygge sig uden telefoner. De fleste elever har accepteret mobilfri skoletid i 
udskolingen. 
 
Det besluttes, at Nils kommer med et udkast til både et princip og en ordensregel for 
brugen af mobiltelefoner i skolen.  
 
Det drøftes, om der skal være forskel på reglerne for de forskellige faser.  

4. 19.00 – 
19.30 

Orientering 

Sagsfremstilling Lokaludvalgets høringssvar til budget 2025 og overslagsårene fremlægges til 
orientering.  

Referat Lokaludvalget på skolen har udarbejdet et høringssvar, hvor der lægges vægt på, at 
budget 2025 på flere områder ikke hænger sammen.  
 

19.30 – 20.00 Orientering 
 

Sagsfremstilling Gensidig orientering: 

• Elever 

• Skoleledelsen 
- Personale – herunder stillingsopslag til ny afdelingsleder. Er der 

bestyrelsesmedlemmer, der kan / ønsker at deltage i 
ansættelsessamtalerne? 

- Status på økonomi.  
- Status på deviceskift 
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- Store læsedag 
- Dialogmøde med udvalget 
- SFO Stensved 

• Formanden 

• Øvrige forældrevalgte 

• Personalerepræsentanter 

• Ekstern repræsentant 
  

Referat Elever: 
Vi har holdt 2 møder, hvor vi fik forklaret, hvad det vil sige at være med i elevrådet. Vi 
har valgt en formand og næstformand. Vi har været rundt i klasserne for at høre, om 
de andre elever har nogle punkter, som vi skal snakke om i elevrådet. 
 
Vi fik nogle emner fx at vandhanerne nogle steder på skolen ikke kan give koldt vand, 
og om eleverne kan få gratis mad, hvis de fx ikke har madpakke med.  
 
Bestyrelsen drøfter forskellige muligheder for at tilbyde salg af mad til elever, og 
beslutter at undersøge mulighederne.  
 
Der er også et ønske om, at elever må gå i Rema 1000 i deres pauser.  
 
Mellemtrinnet i Stensved har et ønske om at få nogle siddepladser ude på gangen, 
som de kan bruge ved gruppearbejde.  
 
7. klasse har et ønske om at få nogle nye sofaer, som de kan sidde i.  
 
Elevrådet har planer om at lave et fælles arrangement på tværs af klasserne i 
Stensved inden jul, da det vil give et bedre fællesskab mellem eleverne.  
 
I dag har der været en stor trivselsdag på Ungdomsskolen, hvor vi har snakket om, 
hvorfor nogle børn har svært ved at komme i skole. Vi snakkede også om alle de gode 
ting fra skolen fx gode lærere og kammerater mm.  
 
Vi har haft besøg fra Danske Skoleelever, som gav os gode råd til at starte et elevråd 
op. 
 
Skoleledelsen: 
Der sker meget på personalesiden. Vi gør en indsats vedr. langtidsfravær, og det har 
betydet, at vi må sige farvel til minimum 2 personer.  
 
Vi har opslået en lederstilling i Stensved, som skal tage sig af ledelse af 
specialklasserne og mellemtrinnet for at styrke balancen mellem almenområdet og 
vores specialklasser.  
 
Vi har opslået to pædagogstillinger, og der har været mange kvalificerede ansøgere. 
Vi har desuden slået en lærerstilling til indskolingen op, da en lærer har fået et andet 
job tættere på sin bopæl. 
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I forhold til vores økonomi, så forventer vi fortsat have et merforbrug på ca. 500.000 
kr.  
 
Medarbejdere har nu fået udleveret en MacBook, og næste skridt er at udlevere 
MacBooks til alle udskolingselever og Ipads til elever på mellemtrinnet og 
indskolingen.  
 
Der spørges til, hvad man gør for elever, som er ordblinde, og om de får mulighed for 
at tage deres Ipad med hjem. Det ved vi ikke, så det undersøges.  
 
Vi har afholdt STORE LÆSEDAG d. 6/9. Det var en stor succes på begge afdelinger.  
Dejlig dag med fokus på læsning.  
 
D. 5/11-24 er skolebestyrelsen indbudt til dialogmøde med Børne-Ungeudvalget. 
Hvordan forbereder vi os på mødet? Vi aftaler, at vi forbereder mødet på næste 
skolebestyrelsesmøde.  
 
Der skal findes plads til SFO´en på skolen i Stensved. Der har været afholdt et møde 
med en projektleder, som skal være med til at komme nye indretningsforslag.  
 
Vi er blevet orienteret om, at der er elever på mellemtrinnet, som ryger Puff-bars, og 
når vi hører om det, så kontaktes forældrene. Der er desuden lavet et opslag på AULA 
og taget kontakt til SSP. 
 
Formanden: 
Afbud 
 
Forældrevalgte: 
Trafikken ved afdelingen i Nyråd er massiv om morgenen, så det besluttes at 
viceskolelederen igen skriver ud til forældrene og minder om at benytte ”kys og kør”. 
 
Opfølgning på, om elever med dysleksi får den støtte i undervisningen, som de har 
brug for. Forældre skal henvende sig til lærerne eller afdelingsleder.  
 
Personalerepræsentanter: 
Ingen bemærkninger. 
 
Ekstern repræsentant: 
Vi har indført læsebånd på STX, hvor eleverne læser en selvvalgt bog. De skal læse i 
45 minutter hver 2 uge. Vores erfaringer er allerede gode. Målet er, at det skal skabe 
mere læselyst hos vores elever.  
 
Vi har lige været ude op folkeskolerne og besøgt 8. klasserne for at fortælle om STX 
og ZBC. Det har været en god oplevelse.  
 
Der er samlet data på de elever fra Kulsbjerg Skole, som har gennemført en 
ungdomsuddannelse på STX. Der er tale om 11 elever, som alle har gennemført med 
et godt resultat.  
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 Forældrevalgte  

Helle Eeg 
 

Jane Kargo Bønnelykke Rode Daniel Bjarnow Jensen 
 

Pia Rikke Dankelev 
 

Karina Rasmussen 
 

Rikke Frimann Storm 
 

 Suppleanter  

Annette Birgiel Andersen   

 Elevvalgte  

  
Afventer valg 

  

 Medarbejdervalgte  

Maria Moos Sølving Jacob Kofoed-Hansen  

 Ekstern  

Mette Abbildgaard 
ma@vordingborg-gym.dk 

  

 Sekretariat  

Nils Nørbo Stine Balch Sørensen  

 

mailto:ma@vordingborg-gym.dk

